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JavZapisnik vodila: Almasa Salkić
Datum: 18. Juli 2012.godine.
Prisutni ispred općine Tešanj:Nadir Medarić, Nermina Bešlagić,
Prisutni građani: Elvir Ćeman, Vahid Festa, Belmir Mustajbašić, Enver Karahodžić, Edin Kantić, Armin
Maglić, Senad Subašić, Ismet Zeničanin i Hidajet Hadžikadunić
Zapisnik dostaviti:Službi za katastar urbanizam i imovinsko-pravne poslove
Dnevni red:
1.Urbanističko rješenje mikrolokacije Centra Jelaha - Javna rsprava na Nacrt II urbanističkog

rješenjamikrolokacije centra Jelaha sa redefiniranjem elemenata dijela RP „Centar“ Jelah
Javnu raspravu vodio: Nadir Medarić

Zakazan sastanak od 13,00 do 17,00

Prezentuje Diskutuju Napomena

Primjedbe i prijedlozi
· Na zadnjoj sjednici općinskog Vijeća usvojen je

Nacrt II urbanističkog rješenja te je otvorena javna
rasprava. Grafički dio je izložen svima na uvid a
detaljnije pojašnjenje istog dao je prisutnima
pomoćnik općinskog načelnika gosp.Nadir Medarić.

· Istaknuo  je  da  je  najbolja  varijanta  4a  i  da  se
sportski centar prebaci naprijed (u prvi plan) te da
se  uklapa  sa  linijom  Šoping  centra  a  stambeno
poslovni da se prebaci iza.

· Napominje  da  varijante  4a  više  nema  te  da  se  ne
vraćamo na početak. Općinsko vijeće je usvojilo
Nacrt II te je on predmet javne rasprave.

· Da  kulturni  centar  treba  graditi  P+1  a  da  se  treba
ostaviti mogućnost gradnje P+2 za u buduće.
Da  li  je  potreban  toliki  prostor  između  objekta
sportskog centra i stambeno poslovnog objekta?

· Prostor između objekata sportskog centra i
stambeno poslovnog objekta ostavljen je, između
ostalog, i zbog otvora na poslovno-stambenom
objektu.

· Ne  slaže  se  sa  ovim  rješenjem.  Lokacija  nije
adekvatna za sportsku dvoranu te predlaže da se
sportski centar izmjesti kod OŠ u Jelahu kako bi istu
učenici mogli koristiti za časove filskuture.

· Predlaže  da  se  stambeno  poslovni  objekat  gradi  sa
poslovni+4sprata+potkrovlje, te da se taj objekat
prebaci iza objekta sportskog centra.

· Na lokaciji dominantan sport u odnosu na kulturu a
potrebno je da bude suprotno – dominantna kultura.

· Izjašnjava se da ova varijanta nije provodiva i da je
ne podržava, kako smo sa ovim rješenjem opet na
početku.
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· Opet smo na početku i sve što se radi radi se da se
ništa ne uradi.

· Prelaže objekat sportskog centra naprijed sa linijom
šopin centra  a stambeno poslovni objekat iza.

Ismet Z.

Senad S.
Hidajet H.
Ismet Z.

ZAKLJUČCI Odgovoran Sudjeluje Datum

1. Predloženo rješenje nije prihvatljivo niti za jednog učesnika u
javnoj raspravi.

Na raspravi su predložena tri različita riješenja:

1. Lokacija nije adekvatna za sportsku dvoranu, sportsku
dvoranu graditi na drugoj lokaciji u Jelahu.

2. Sportski centar treba biti dominantan i da bude u prednjoj
liniji prema magistralnoj cesti u liniji sa "ŠoPing centrom" a
stambeno-poslovni objekat treba biti pozicioniran u zadnji dio
lokacije.

3. Kulturni sadržaj treba biti dominantan u odnosu na sportski.


